

Dressurudvalgsmøde

12. november kl. 19:30

Teams

Til stede:

Per Nielsen (PNI)

Dorte Njor Larsen

(DNL)

Susie Dannemand

(SD)

Kirsten Søgaard (KS)

Christine Prip (CP)

Ulrik Falbe (UF)

René Lyngø (RL)

Fra administrationen:

Susie Juhl (SUJ)

Anne Silfwander (ASI)

Ikke tilstede:

Dagsorden:	Side
1 Nyt fra Formanden og administrationen	2
2 Reglement 2024	2
3 Status på dommerkurser og eksamener	2
4 Stævnekalender 2025 og dommerfordeling	2
5 Gennemgang stævnerapporter (rapporter fra sidste periode er vedhæftet mailen)	2
6 Officialsdag 11/1 2025	2
7 Eventuelt	2

Ansvarlig for
Videre forløb

	<p>1 Nyt fra Formanden og administrationen</p> <p>Direktør er fortsat sygemeldt – men administrationen fungerer fortsat og opretholder driften.</p> <p>Bestyrelsen fungerer pt som et forretningsministerium, der ikke er beslutningsdygtige. Det betyder, at godkendelse af både reglementer og budget 2025 udestår indtil videre.</p> <p>Orientering fra ASI om det ekstraordinære rep.møde,</p> <p>ASI indkalder til et samlet møde for alle udvalg mandag efter rep.mødet (9/12), så vi kan forsøge at samle op på hvad der evt. må komme af spørgsmål.</p>
	<p>2 Reglement 2024</p> <p>Behandlet på lukket møde.</p>
	<p>3 Status på dommerkurser og eksamener</p> <p>Vi har afviklet B og B+ eksamen på Heslegård med 23 eksaminander.</p> <p>Det var et super godt hold, der alle præsterede godt, og vi kan se, det har givet pote med fokus på bisidderekvipager i løbet af året. Det er kommet dem til gode i eksamenssituationen.</p> <p>Der er C-eksamen i Vejle i den kommende weekend med 11 eksaminander.</p> <p>Vi slutter med A og A+ eksamen i SAO den første weekend i december med 7 eksaminander.</p> <p>Første BlackHorse kursus (for D1 og D2) er afviklet med god succes. Der er selvfølgelig plads til forbedring i optakt og afvikling, men i småtingsafdelingen – og dommerne virkede meget glad og tilfredse med afviklingen.</p>
	<p>4 Stævnekalender 2025 og dommerfordeling</p> <p>Udkast vedhæftet (frigives senest 1/12).</p> <p>Inden da sendes den i "høring" hos alle arrangørerne.</p> <p>Dommerfordeling opstartes primo december.</p>
	<p>5 Gennemgang stævnerapporter (rapporter fra sidste periode er vedhæftet mailen)</p> <p>Medsendes.</p> <p>Sydthy der var ny B-stævnearrangør gjorde det rigtig godt. Fedt med en god ny arrangør – der tilmed er en "rigtig, gammeldags klub".</p> <p>De ting, der var, som kunne forbedres til næste gang, var klubben selv klar over og opmærksomme på.</p>
	<p>6 Officialsdag 11/1 2025</p> <p>Indhold til officialsdag drøftet. Vi holder et møde d. 12/12 for at gennemgå dagen og hvor langt vi er, der.</p>
	<p>7 Eventuelt</p>